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PROTOKÓŁ NR XLIII/2014 

z obrad XLIII 

 Sesji Rady Gminy Miedźno 

odbytej w dniu 7 listopada 2014r. 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy 

Pana Leszka Idasza 

Stan ustawowy Rady 15 osób. 

Obecnych wg załączonej listy obecności 15 osób (zał. nr 1). 

Zaproszeni goście oraz przybyli mieszkańcy zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik  

do niniejszego protokołu (zał. nr 2). 

Sesję rozpoczęto o godzinie 13.00 w sali narad Urzędu Gminy Miedźno. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźno Leszek Idasz realizując czynności proceduralne 

otworzył posiedzenie XLIII Sesji Rady Gminy Miedźno. Powitał zebranych radnych oraz 

pozostałych uczestników obrad. 

Zgodnie z podpisaną listą obecności w posiedzeniu XLIII Sesji Rady Gminy Miedźno  

obecnych było 15 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. W związku z tym Przewodniczący stwierdził prawomocność sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Leszek Idasz przedstawił proponowany porządek obrad XLIII 

sesji informując obecnych o możliwości zgłaszania do niego zmian: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Gminy. 

4. Oświata w Gminie Miedźno. 

5. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

6. Sprawozdania Komisji Rady Gminy za II półrocze 2014 roku. 

7. Informacja Wójta z działalności między sesjami. 
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8. Podjęcie uchwały Nr 329/XLIII/2014 w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar położony w miejscowościach: 

Miedźno, Kołaczkowice, Wapiennik i Izbiska – tereny położone na zachód od drogi 

wojewódzkiej D-491 w gminie Miedźno. 

9. Podjęcie uchwały Nr 330/XLIII/2014  w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów 

wymiaru podatku rolnego. 

10. Podjęcie uchwały Nr 331/XLIII/2014 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

11. Podjęcie uchwały Nr 332/XLIII/2014 w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie na okres 7 

lat części nieruchomości zabudowanej stanowiącej Zasób Gminy Miedźno. 

12. Podjęcie wniosków komisji Rady Gminy. 

13. Zapytania i wolne wnioski. 

14. Podziękowanie za współpracę w kadencji 2010 – 2014. 

15. Zakończenie obrad XLIII Sesji Rady Gminy. 

Radny Tałajczyk zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt. 11 – Podjęcie uchwały  

Nr 332/XLIII/2014 w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie na okres 7 lat części 

nieruchomości zabudowanej stanowiącej Zasób Gminy Miedźno - do czasu powołania „nowej 

rady”. 

Radny Owczarek powiedział: „Biuro polityczne zadziałało, jest to czysta złośliwość”. Dodał, 

że został złożony wniosek o użyczenie nieruchomości niezbędny do otrzymania 

dofinansowania w ramach małych projektów. 

Radny Sznober powiedział, że projekt uchwały dotyczy wydzierżawienia nieruchomości 

byłego SKR w Mokrej na 7 lat. Dodał: „jeśli nie podejmiemy, nie otrzymamy 

dofinansowania”. Zaapelował do radnych, aby odrzucili wniosek radnego Tałajczyka. 

Wobec braku propozycji innych zmian Przewodniczący poddał wniosek radnego Tałajczyka 

pod głosowanie. 
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Głosowało 14 radnych w tym: 

 głosów „za”   - 8 

 głosów „przeciw”  - 6 

 głosów „wstrzymujących” - 0 

Jeden radny nie wziął udziału w głosowaniu. 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady poddał porządek obrad po zmianie pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”   - 12 

 głosów „przeciw”  - 0 

 głosów „wstrzymujących” - 3 

Porządek obrad został przyjęty. 

Wobec powyższego Rada obradowała według następującego porządku: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Gminy. 

4. Oświata w Gminie Miedźno. 

5. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

6. Sprawozdania Komisji Rady Gminy za II półrocze 2014 roku. 

7. Informacja Wójta z działalności między sesjami. 

8. Podjęcie uchwały Nr 329/XLIII/2014 w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar położony w miejscowościach: 

Miedźno, Kołaczkowice, Wapiennik i Izbiska – tereny położone na zachód od drogi 

wojewódzkiej D-491 w gminie Miedźno. 
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9. Podjęcie uchwały Nr 330/XLIII/2014  w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów 

wymiaru podatku rolnego. 

10. Podjęcie uchwały Nr 331/XLIII/2014 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

11. Podjęcie wniosków komisji Rady Gminy. 

12. Zapytania i wolne wnioski. 

13. Podziękowanie za współpracę w kadencji 2010 – 2014. 

14. Zakończenie obrad XLIII Sesji Rady Gminy. 

Ad. pkt. 3. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Leszek Idasz poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady 

Gminy. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”                          - 15 

 głosów „przeciw”                 -  0 

 głosów „wstrzymujących”    - 0 

Protokół z XLII sesji Rady Gminy został przyjęty. 

Ad. pkt. 4. Oświata w Gminie Miedźno. 

Radny Bęben zaproponował, aby Dyrektor Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego 

Oświaty Samorządowej (ZEAOS) – Irena Komorowska przedstawiła informację o stanie 

oświaty w gminie. Argumentował to tym, że wystąpienia dyrektorów jednostek oświatowych 

będą potem powtarzały informacje przedstawione przez Dyrektor Komorowską. 

Przewodniczący przychylił się do propozycji jednocześnie wskazując, że dyrektorzy będą 

mogli dopowiedzieć rzeczy pominięte w informacji Dyrektor ZEAOS. 

Dyrektor Komorowska przedstawiła informację o stanie realizacji zadań oświatowych za 

poprzedni rok szkolny 2013/2014, stanowi ona załącznik nr 3 do protokołu. 
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Pisemne informacje dyrektorów jednostek szkół i przedszkoli stanowią kolejne załączniki do 

protokołu: 

1. załącznik nr 4 – informacja Dyrektora Gimnazjum im. ŚJK w Miedźnie; 

2. załącznik nr 5 – informacja Dyrektora Zespołu Szkół w Ostrowach nad Okszą; 

3. załącznik nr 6 – informacja Dyrektor Szkoły Podstawowej im. WBK w Miedźnie; 

4. załącznik nr 7 – informacja Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Mokrej; 

5. załącznik nr 8 – informacja Dyrektor Gminnego Przedszkola w Ostrowach nad Okszą; 

6. załącznik nr 9 – informacja Dyrektor Gminnego Przedszkola w Miedźnie. 

Radny Bęben zapytał czy jest miernik, który wykazałby, że po realizacji projektów w ramach 

środków pozyskanych z UE wzrósł poziom wiedzy uczniów. 

Dyrektor Bednarski powiedział, że Agencja Rozwoju Regionalnego w Częstochowie 

przeprowadziła badania przed i po realizacji projektu. Dodał, że zdecydowanie po realizacji 

projektu poziom wiedzy uczniów wzrasta. 

Radna Gorzałka powiedziała, że były przyznawane nagrody Rady Gminy Miedźno. Dodała, 

że „wśród zgłoszonych osób nie było uczennicy, która popłynęła w rejs statkiem”. Zapytała 

czy jest to ta sama osoba, która była zgłaszana wcześniej, czy inna. Podkreśliła, że „były 

uwagi do regulaminu przyznawania nagród i nic z nim nie zrobiono”. Podsumowała, że 

„wypadałoby docenić to dziecko”. 

Dyrektor Bednarski powiedział, że wyniki konkursu, w którym brała udział uczennica były  

ogłoszone na koniec czerwca br., po rozdaniu nagród. Dodał, że osoba ta będzie zgłoszona  

w następnym roku. 

Radna Gorzałka powiedziała, że interesuje ją sprawa wskaźnika EWD (edukacyjna wartość 

dodana). 

Dyrektor Szymonik powiedział, że takie dane można uzyskać na stronie internetowej 

www.ewd.edu.pl. Dodał, że według tego wskaźnika gimnazjum jest szkołą sukcesu i szkołą 

http://www.ewd.edu.pl/


6 

 

wspierającą. Zaznaczył, że w ostatnich 7 latach wskaźnik jest dodatni. „Wahnięcia wskaźnika 

były 3 – 4 lata temu”. Podkreślił, że na wskaźnik ma również wpływ np. to, że 2 uczniów 

powtarza klasę. 

Dyrektor Bednarski powiedział, że praktycznie w każdym obszarze gimnazjum było szkołą 

sukcesu. Zaznaczył, że nie było uczniów z orzeczeniami i opiniami z poradni psychologiczno 

– pedagogicznej. 

Ad. pkt. 5. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

Informację o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2013 oraz na 2 miesiące przed 

zakończeniem kadencji 2010 – 2014 przedstawił Przewodniczący Rady. Stanowi ona 

załącznik nr 10 do protokołu. 

Informację o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2013 rok przez pracowników 

Urzędu  i kierowników jednostek przedstawił Wójt. Stanowi ona załącznik nr 11 do 

protokołu. 

Ad. pkt. 6. Sprawozdania Komisji Rady Gminy za II półrocze 2014 roku. 

Przewodniczący Idasz zwrócił się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

sprawozdań z działalności Komisji za II półrocze 2014 r. 

Radna Gorzałka zaproponowała, aby nie czytać sprawozdań, „skoro tak pobieżnie 

przeszliśmy przez oświatę”. 

W związku z tym, że nie wniesiono żadnych zastrzeżeń do propozycji radnej Gorzałki 

postanowiono, iż sprawozdania nie będą odczytywane. Stanowią one załączniki do protokołu: 

1) Komisji Rewizyjnej – załącznik nr 12; 

2) Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury i Zdrowia – załącznik nr 13; 

3) Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa – załącznik nr 14. 

Ad. pkt. 7. Informacja Wójta z działalności między sesjami. 
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Wójt poinformował o stanie realizacji inwestycji i swojej działalności w okresie między 

sesjami.  

W wystąpieniu powiedział, że: 

1. Do wykonania pozostał jeszcze skwerek w Miedźnie. 

2. Zakończyła się budowa Kanalizacji sanitarnej w ul. Częstochowskiej i Konopnickiej 

w Miedźnie. Koszt realizacji wyniósł 2.112.419,07 zł. 

3. Ocieplono Agronomówkę w Miedźnie. Koszt inwestycji 58.332,87 zł. 

4. Przeprowadzono remont kotłowni w Domu Nauczyciela w Miedźnie. Koszt inwestycji 

30.500,31 zł. 

5. Trwa remont budynku sportowego na stadionie w Miedźnie. Planowany termin 

zakończenia – 30 listopad br. 

6. Na terenie byłego SKR w Miedźnie wymieniono dach na budynku, wymieniono 

bramy. Dodał, że Punkty Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w innych 

gminach wyglądają dużo gorzej. 

7. Przeprowadzano modernizację ulicy Księżycowej i Szkolnej w Miedźnie oraz ulicy 

Kasztanowej w Ostrowach nad Okszą.  

8. Inwestycja - Rozbudowa drogi gminnej – ulica Majowa w Wapienniku jest po 

odbiorze technicznym.  

9. Przeprowadzono remont cząstkowy dróg. 

10. Utwardzono drogi na „Deski” i „Mszyce” w Borowej. Koszt realizacji zadania 

wyniósł ok. 70.000,00 zł. 

11. Zrealizowano remont chodnika w Mokrej. Koszt inwestycji wyniósł 57.195,00 zł. 

12. Ocieplony został Zespół Szkół w Ostrowach nad Okszą. Dodał, że trzeba będzie 

jeszcze ocieplić przedszkole w Ostrowach nad Okszą, ale najpierw musi zostać 

przeprowadzona rozbudowa kuchni. 
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13. Trwają zebrania wiejskie. Do 15 listopada br. złożony zostanie projekt budżetu. 

Zaznaczył, że na zebraniach wiejskich frekwencja jest bardzo niska. Podkreślił, że na 

zebraniach wiejskich we wrześniu należy zbierać wnioski do budżetu. Poinformował, 

że ostatnie zebranie odbędzie się we Władysławowie 10 listopada br. 

14. 24 października br. w Studiu Koncertowym Radia Katowice odebrał podczas Finału II 

Regionalnego Plebiscytu Gospodarczego Euro-Gmina, Euro-Powiat, Euro-Partner 

województwa śląskiego nagrodę Euro Gmina. 

Podsumował, że należy jeszcze uzupełnić plac zabaw przy zbiorniku wodnym w Ostrowach 

nad Okszą w urządzenia do ćwiczenia dla dorosłych. Zaznaczył, że Regionalne 

Stowarzyszenie Społeczno – Kulturalne z Miedźna nie ma szans, aby zrealizować wniosek przez 

zdjęcie uchwały. Podkreślił, że cieszy go, iż Rada zaczęła funkcjonować w ostatnim roku. Dodał: 

„nie wiem czy budżet obywatelski jest dobrym rozwiązaniem. Zaczęła się kampania wyborcza. 

Mam nadzieję, że po wyborach wszyscy będą pracowali wspólnie. Pracuje wspólnie dla 

wszystkich, a nie dla wybranych”. 

Ad. pkt. 8. Podjęcie uchwały Nr 329/XLIII/2014 w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar położony w miejscowościach: 

Miedźno, Kołaczkowice, Wapiennik i Izbiska – tereny położone na zachód od drogi 

wojewódzkiej D-491 w gminie Miedźno. 

Treść uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady  Andrzej Kluczny. 

Radna Gorzałka zapytała obecnego na Sali pana Sulowskiego czy podjęcie uchwały go 

satysfakcjonuje. 

Pan Sulowski powiedział, że Rada podjęła zmianę na jego wniosek. Dodał, że „nowy plan” 

umożliwi mu budowę domu. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 
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 głosów „za”                          - 15 

 głosów „przeciw”                 - 0 

 głosów „wstrzymujących”    - 0 

Uchwałę podjęto. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 9. Podjęcie uchwały Nr 330/XLIII/2014 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do 

celów wymiaru podatku rolnego. 

Treść uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady  Andrzej Kluczny. 

Przewodniczący Idasz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 14 radnych w tym: 

 głosów „za”                          - 14 

 głosów „przeciw”                 - 0 

 głosów „wstrzymujących”    - 0 

Jeden radny nie wziął udziału w głosowaniu. 

Uchwałę podjęto. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 10. Podjęcie uchwały Nr 331/XLIII/2014 w sprawie zmian w budżecie gminy  

na 2014 r. 

Treść uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Kluczny. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 głosów „za”                          - 15 

 głosów „przeciw”                 - 0 
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 głosów „wstrzymujących”    - 0 

Uchwałę podjęto. 

W załączeniu uchwała. 

Przewodniczący zarządził przerwę w obradach o godz. 14.00. 

Obrady wznowiono o godz. 14.20. 

Ad pkt. 11. Podjęcie wniosków komisji Rady Gminy. 

Ze względu na brak wniosków Przewodniczący Idasz przeszedł do następnego punktu obrad. 

Ad pkt. 12. Zapytania i wolne wnioski. 

Komendant Gminny OSP Trocha zapytał kiedy zostanie wykonany chodnik do środka 

zdrowia od ul. Księżycowej w Miedźnie. 

Wójt odpowiedział, że jak będzie wykonywany skwerek.  

Przewodniczący Rady poinformował, że do rady wpłynęły następujące pisma z rad powiatów 

i gmin: 

1. Uchwały w sprawie poparcie działań mających na celu zahamowanie wypływu 

środków finansowych wypracowanych w regionie do budżetu centralnego oraz 

zwiększenia dochodów jednostek samorządu terytorialnego z następujących jednostek: 

a) Uchwała Nr 473/XXIX/2014 Rady Powiatu w Lublińcu z dnia 24 września 

2014 r. 

b) Uchwała Nr LXXV/1099/2014 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 25 września 

2014 r. 

c) Uchwała Nr XLV/445/14 Rady Gminy Ornontowice z dnia 24 września 2014 r. 

d) Uchwała Nr XLIV/289/2014 Rady Powiatu Mikołowskiego z dnia 25 września 

2014 r. 

e) Uchwała Nr 556/LIII/2014 Rady Miejskiej w Lublińcu z dnia 23 września 

2014 r. 
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f) Uchwała Nr XLVI/382/2014 Rady Miejskiej w Pyskowicach z dnia 24 

września 2014 r. 

g) Uchwała Nr XLIX/86/408/2014 Rady Gminy Suszec z dnia 23 października 

2014 r. 

h) Uchwała Nr xlv/496/14 Rady Miejskiej w Łaziskach Górnych z dnia 28 

października 2014 r.  

2. Uchwała Nr XXXVII/340/2014 Rady Gminy Chybie z dnia 7 października 2014 r.  

w sprawie poparcia działań Rady Pracowników oraz Związków Zawodowych 

działających na terenie Wojewódzkiego Ośrodka Rehabilitacyjno-Reumatologicznego 

w Goczałkowicach-Zdroju zmierzających do zachowania miejsc pracy oraz 

utrzymania przez Gminę Goczałkowice-Zdrój statusu uzdrowiska. 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał: 

1. Pismo pana Michała Rykały dotyczące wniosku o zmianę w studium planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

2. Anonimowy list dotyczący przewożenia śmieci z gmin obsługiwanych na zasadach 

ryczałtu do gmin, które płacą od tony zebranych odpadów. 

Wójt powiedział, że działania w tej sprawie były podejmowany dosyć dawno. Zapytał jak 

gmina może skontrolować odpady skoro zbierane są one z kilku gmin. Dodał, że odpady  

z gminy powinny być przekazywane na Regionalną instalację przetwarzania odpadów 

komunalnych w Sobuczynie, a nie były. Podkreślił: „chcieliśmy ważyć odpady, ale firma 

odmówiła, bo nie było zapisu w przetargu. Panie jeździły na wagę, ale wszystko się zgadzało. 

Ważenie jednego samochodu to koszt ok. 40 zł. Przeprowadzono przetarg ze stawką od 

mieszkańca. Odbyło się otwarcie ofert. Najniższa cena to 5,45 zł netto”. 

Radny Ciesielski powiedział, że rozmawiano na komisjach i sesjach o budowie własnego 

punktu ważenia. Ten anonim to potwierdza, że taki punkt powinien zostać utworzony. Dodał, 
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że nie będzie to mała kwota. Podkreślił, że była głosowana uchwała pokrywająca brak 

środków w gospodarowaniu odpadami. Zaapelował, aby zapisać we wnioskach dla „nowo 

wybranej rady” ujęcie takiego wydatku. 

Wójt powiedział, że w obecnym przetargu na odbiór odpadów zapisano wyrywkowe ważenie 

samochodów odbierających odpady. Dodał, że przetarg obejmuje odbiór odpadów przez okres 

1,5 roku. 

Radny Wąs stwierdził, że z jego obserwacji wynika, iż mieszkańcy mieli bardzo dużo 

odpadów i ma nadzieję, że się to unormuje. 

Radny Bęben powiedział, że wagę można bardzo szybko wybudować. Dodał, że co roku musi 

być przeprowadzona legalizacja wagi. Nadmienił, że właściciel firmy odbierającej odpady nie 

chciał się zgodzić na ważenie zebranych odpadów, bo nie było to zapisane w przetargu. 

Radny Ciesielski powiedział, że „nie raz radny Habrajski oraz radny Trzepizur zgłaszali, że są 

śmieci na przystankach i ich przybywa”. Dodał, że „należy zobowiązać tych co mają domki 

letniskowe, aby mieli kosze”. Nadmienił, że przykładem są działki letniskowe na terenie 

Ostrów nad Okszą. Odniósł się do pisma pana Rykały i powiedział, że ta uwaga powinna być 

zgłoszona przy wyłożeniu Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy. 

Ad. pkt. 13. Podziękowanie za współpracę w kadencji 2010 – 2014. 

Głos zabrał pan Dariusz Ostrowski – Prezes Agencji Rozwoju Aglomeracji Wrocławskiej SA. 

Omówił profil działalności Agencji i przekazał na ręce Wójta certyfikat poświadczający, że 

Gmina Miedźno posiada system zarządzania spełniający kryteria Europejskiej Nagrody 

Jakości EFQM. Informacja przedstawiona przez prezesa Ostrowskiego stanowi załącznik  

nr 15 do protokołu. 

Wójt z Przewodniczącym Rady wręczyli prezesowi Ostrowskiemu podziękowania za osobiste 

zaangażowanie w realizację projektu „Nowa jakość zarządzania w partnerstwie 6 JST”. 
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Następnie Przewodniczący Rady i Wójt wręczyli podziękowania radnym, sołtysom, 

kierownikom jednostek organizacyjnych oraz osobom związanym z pracą na rzecz gminy 

podziękowania za współpracę w kadencji 2010 – 2014. 

Na zakończenie Przewodniczący Rady powiedział: 

„Szanowni Państwo! 

 

21 listopada obecna kadencja Rady Gminy Miedźno dobiegnie końca. Minione cztery 

lata pod wieloma względami były wyjątkowe dla każdego z nas. Pracując w Radzie wspólnie 

przyczynialiśmy się do rozwoju Gminy Miedźno. Do poprawy warunków życia mieszkańców, 

rozwiązania części ich problemów. Oczywiście wiele pozostało jeszcze do zrobienia. Nowe 

dni przynoszą nowe wyzwania i zadania. Był to także czas, w którym dowiedzieliśmy się  

o Gminie, w której żyjemy. Ale także o sobie samych. 

Miniona kadencja to 43 posiedzenia sesji rady, bliska 331 uchwał. Dotyczących 

różnych spraw. W zdecydowanej większości związanych z budżetem gminy i jego zmianami. 

Komisje Rady zbierały się łącznie 150 razy. Łącznie komisje podjęły 43 wnioski. Natomiast 

Radni złożyli ponad 160 wniosków i interpelacji. Tyle statystyki. Zgodnie z nią mogę 

powiedzieć, że była to kadencja pracowita. 

Przeżyliśmy także w tej kadencji smutne chwile. Mówię tu o sierpniu 2012 roku, 

kiedy przedwcześnie, zaledwie w wieku 28 lat, zmarł nasz kolega, radny z Władysławowa – 

Marian Woźniak. Był z nas najmłodszy, ale pełen zapału i chęci do pracy. Miał ciekawe  

i ważne pomysły, które mam nadzieję, zostaną zrealizowane. Proszę Państwa o powstanie  

i uczczenie minutą ciszy jego pamięci. 

 Szanowni Radni, pragnę Państwu serdecznie podziękować za pracę w radzie, za 

zaangażowanie z jakim podchodziliście do wypełniania swoich obowiązków, za głosy  

w dyskusji, które choć różne i często przeciwstawne sobie to jednakowo cenne.  

 Szczególne podziękowanie kieruję do Wiceprzewodniczącego Andrzeja Klucznego. 

Twoje wsparcie, zaangażowanie i merytoryczne przygotowanie sprawiło, że nasze sesje 

przebiegały sprawnie i szybko, unikając niepotrzebnych problemów. Życzę ci powodzenia  

w wyborach do Rady Powiatu.  

 Dziękuję Sołtysom i Sołtyskom. Państwa obecność na sesjach, poruszane problemy  

i sprawy były ważnym uzupełnieniem każdego posiedzenia. Często stanowiły o jego jakości  

i znaczeniu. 
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 Dziękuję Wójtowi i pracownikom Urzędu Gminy oraz kierownikom i pracownikom 

jednostek organizacyjnych naszej gminy. Dzięki Wam nasza praca przebiegała sprawnie  

i mogła zaowocować tym, co wspólnie osiągnęliśmy. 

 Dziękuję także wszystkim tu obecnym: Prezesom Ochotniczych Straży Pożarnych, 

Prezesom Klubów Sportowych, Działaczom Społecznym, Przedstawicielom Służby Zdrowia 

Wszystkim zaproszonym na dzisiejszą sesję gościom, których nie wymieniłem bezpośrednio. 

Nasze działania mogły zawsze liczyć na Państwa wsparcie. Bez was z pewnością wynik 

naszej pracy byłby mniejszy. 

 Wszystkim Państwu życzę wszelkiej pomyślności i szczęścia w życiu osobistym  

i zawodowym”. 

 W trakcie przemówienia Przewodniczącego zebrani na Sali uczcili minutą ciszy pamięć 

radnego Mariana Woźniaka. 

Ad. pkt. 14. Zakończenie obrad XLIII Sesji Rady Gminy. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji, Przewodniczący Rady 

Gminy Leszek Idasz realizując czynności proceduralne zamknął obrady XLIII sesji Rady 

Gminy Miedźno. 

Sesję zakończono o godzinie 15.20. 

 

Protokolant       Przewodniczący Rady Gminy 

(-) Aleksandra Bernaś       (-) Leszek Idasz 

 

Uwagi wniesione do protokołu: 

…………………………………………………………………………………………………

…………………………………………………………………………………………………

…………………………………………………………………………………………………

………………………………………………………………………………………………… 

………………………………………………………………………………………………… 

………………………………………………………………………………………………… 

………………………………………………………………………………………………… 


